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رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور با تاکید بر عزم نظام مالیاتی 
مبتنی بر رویکرد تحول آفرینی گفت: طبق برنامه ریزی  ها چشم 
انداز ارتقای نظام مالیاتی به یک نظام پیشرو، مدرن و در تراز و 

استاندارد جهانی دست یافتنی است.
داود منظور رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور اظهار داشت: نظام مالیاتی 
در دوره جدید اقدامات و دستاورد های ارزنده ای داشته، اما به همین مقدار بسنده 
نمی شود و با تدوین برنامه های منسجم و اتخاذ تدابیر مناسب و البته با همکاری 
مراکز علمی و دانشگاهی و از طریق هوشمندسازی به سمت یک نظام کارآمد 
و پیشرو سوق یافته و با تکیه بر داده محوری و بررسی الگو ها و تجارب موفق 
برخی کشور ها ضمن تحقق درآمد پایدار دولت، به سمت برقراری عدالت مالیاتی، 

تمکین داوطلبانه مودیان و جلب رضایت آنان هدفگذاری شده است.
وی در نشست هم اندیشی هوشمندسازی مالیاتی، ظرفیت  ها و فرصت  ها که با 

حضور جمعی از اساتید و دانشجویان اقتصادی و دانش بنیان برگزار شد،  با اشاره 
به اهمیت هویت دیجیتال در فرآیند هوشمندسازی مالیاتی گفت: در یک نظام 
مالیاتی هوشمند برای همه اشخاص اعم از حقیقی و حقوقی هویت دیجیتال 
تعریف می شود و این هویت مبنای تعامل با مودیان خواهد بود. وی در ادامه با 
اشاره به اینکه هوشمندشدن کامل نظام مالیاتی نیازمند طراحی و اجرای نقشه راه 
تحول دیجیتال است که هم اکنون این نقشه راه تدوین و طراحی شده و بزودی 
سند آن ابلاغ می گردد، اظهار امیدواری کرد که با کمک جامعه نخبگانی بویژه 

موسسات داده کاوی این نقشه راه به سرعت اجرایی شود.
منظور در ادامه ســخنانش به سیر تحول نظام های مالیاتی در دنیا پرداخت و 
گفت: نسل اول نظام های مالیاتی مبتنی بر فرایند های سنتی و کاغذی بوده، 
نسل دوم نظام های مالیاتی به سمت الکترونیکی شدن فرایند ها و افزایش تمکین 
داوطلبانه حرکت کرده و در نهایت نسل سوم نظام های مالیاتی متکی بر یک 

سیستم کاملا هوشمند و متصل به سامانه های مودیان بوده و با کمترین سطح 
دخالت انسانی است.

وی ضمن اشــاره به ویژگی ها ومولفه های یک نظام جامع هوشمند مالیاتی 

خاطرنشــان کرد: ایجاد هویت دیجیتال، تقویت و گسترش راه  های ارتباط با 
مودیان، مدیریت داده و اطلاعات، متناســب سازی قوانین و مقررات مالیاتی، 
بازآفرینی مهارت  های جدید و حکمرانی مطلوب از اصلی ترین معیار های نظام 
مالیاتی پیشــرو و استاندارد می باشد که لازم است همه این مولفه  ها بصورت 
توامان طراحی و اجرا شود تا بتوان از تمام فواید نظام کارآمد و مدرن مالیاتی برای 

خدمت رسانی به مردم بهره جست.
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور در پایان ضمن ابراز خرسندی از دو تجربه 
همکاری موفق با شــرکت های دانش بنیان در اجرای برنامه های تحولی این 
سازمان در موضوع سامانه مودیان و ابزار ستاره گفت: بیست پروژه برای استقرار 
کامل هوشمندسازی مالیاتی در دستور کار سازمان قرار دارد و نظام مالیاتی برای 
همکاری با مراکز علمی، تحقیقاتی، فناوری، دانشگاهی و شرکت  ها و موسسات 

پیشرو در زمینه هوشمندسازی آمادگی کامل دارد.

برای همه مودیان هویت دیجیتال ایجاد می شود 

بزرگترین قطب وارداتی و صادراتی ریلی مرکز کشور فردا دوشنبه با 
حضور وزیر راه و شهرسازی افتتاح خواهد شد.

فاز اول بندر خشــک ریلی تهران با وســعت حدود ۵۵ هکتــار در مرکز تقاطع 
کریدورهای بین المللی و ریلی شــرق - غرب و شمال – جنوب در ۲۰ کیلومتری 

شهر تهران و مجاورت شهرستان اسلامشهر قرار دارد.
راه آهن جمهوری اســلامی ایران برای توســعه حمل و نقل ریلی و ایجاد مراکز 
لجستیک با سرعت بخشی به پروژه احداث بندر خشک ریلی تهران )به ویژه از اسفند 
سال ۱۴۰۱(؛ در فاز اول و در پروژه پیش رو با سرمایه گذاری هزار میلیارد تومانی به 
ساخت بزرگترین محوطه کانتینری درون سرزمینی کشور، فراهم سازی شرایط مورد 
نیاز استقرار گمرک از جمله ساختمان اداری با زیربنای مجموع ۸۷۰ مترمربع و محوطه 

تخلیه و بارگیری ورق های فولادی ایران خودرو اقدام کرده است.
کاهش زمان ترخیص کالاهای وارداتی، کاهش مصرف ســوخت، کاهش زمان 

رسوب کالا در گمرک، تشریفات کالاهای صادراتی در مجاورت پایتخت، اشتغالزایی 
و رونق تولید، از جمله مزایای این طرح راهبردی است.

رئیس سازمان شیلات ایران از انجام برنامه ریزی جهت تولید سالانه 
۱۶۰ تُن میگو، ۵۰۰ هزار تُن انواع آبزیان از طریق پرورش در دریا و 

صید سالانه ۸۵۰ هزار تُن طی برنامه هفتم توسعه خبر داد.
سیدحسین حسینی سیاست اصلی سازمان شیلات ایران را طی برنامه هفتم توسعه، 

افزایش بهره وری در زمینه تولید و صید و صیادی عنوان کرد.
معاون وزیر جهاد کشاورزی از انجام برنامه ریزی جهت تولید سالانه ۱۶۰ تُن میگو، 
۵۰۰ هزار تُن انواع آبزیان از طریق پرورش در دریا و صید سالانه ۸۵۰ هزار تُن طی 

برنامه هفتم توسعه خبر داد.
وی اذعان داشت: به منظور تحقق اهداف تعیین شده در زمینه تولید آبزیان، سیاست 
سازمان شیلات ایران همواره بر حمایت از سرمایه گذاران بخش خصوصی متمرکز 

بوده است و طی برنامه هفتم توسعه، این حمایت روزافزون و بیشتر نیز خواهد شد.
حسینی تصریح کرد: سازمان شیلات ایران هرساله به عنوان تسهیلات ارزان قیمت 
ســرمایه در گردش، وام هایی را در اختیــار پرورش دهندگان بخش خصوصی قرار 

می دهد. رئیس سازمان شیلات ایران  بیان داشت: امسال ۱۲۶ میلیارد تومان با سود 
۱۵ درصد در قالب تســهیلات بانکی در اختیار پرورش دهندگان بخش خصوصی 

قرار گرفت. 

معاون وزیر تعــاون از هدفگذاری ۳۰ درصد واگذاری ها به 
بخش تعاون در بودجه ۱۴۰۲ و اختصاص ۱۰ هزار میلیارد 
تومان بودجه در این زمینه خبر داد.  تعاونی ها بهترین ساز 
و کار ســپردن امور به افرادی هستند که آمادگی انجام آن 
را دارنــد و می توانند در صورت توجه جدی به این بخش و 
بکارگیری ظرفیت های آن نقش آفرینی موثری در اقتصاد 

ملی داشته باشند.
در قانون سیاســت های کلی اصل ۴۴ بر اولویت واگذاری های دولتی به 
بخش تعاون تاکید شده است اما متأسفانه سبک واگذاری ها در سال های 
گذشــته به گونه ای نبوده که بخش تعاون از آن بهره مند شود و این امر 
موجب شده تعاونی ها در عمل امکان رقابت با بخش خصوصی و عمومی را 
نداشته باشند.کارشناسان معتقدند با توجه به آنکه بیش از ۷۰ درصد اقتصاد 
کشور دولتی اســت، به منظور افزایش سهم بخش های غیردولتی باید 
کوچک سازی دولت اتفاق بیفتد و واگذاری های دولتی به نفع بخش های 

تعاونی و خصوصی صورت پذیرد.
در همین راستا مهدی مسکنی - معاون امور تعاون وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی از اختصاص ۱۰ هزار میلیارد تومان بودجه برای اجرای واگذاری ها 
به بخش تعاون خبر داده است. وی گفته در قانون بودجه ۱۴۰۲ مجلس 
شورای اسلامی مقرر شــده ۳۰ درصد واگذاری ها در حوزه تعاون باشد و 
۱۰ هزار میلیارد تومان بودجه لحاظ  شود که عملی  کردن این طرح برای 

بخش تعاون بسیار تأثیرگذار خواهد بود.

به گفته معاون وزیر تعاون، فصل سوم سیاست های اصل ۴۴ قانون اساسی 
اولویت را در واگذاری با تعاونی ها دانسته و ۳۰ درصد از محل واگذاری های 
خصوصی سازی باید به توسعه تعاون و تعاونی های فراگیر اختصاص یابد ولی 

از سال ۱۳۸۷ تا ۱۴۰۱ کمتر از یک درصد واگذار شده است.
مسکنی می افزاید: بر اساس مصوبه سال گذشته شورای عالی اشتغال، 
۲۵ درصد تسهیلات کشور برای توانمندسازی تعاونی ها و رونق اشتغال به 

بخش تعاون اختصاص پیدا کرد.
پیشــتر بهمن عبداللهی - رئیس اتاق تعاون ایــران گفته بود: با وجود 
درخواست های مکرر فعالان بخش تعاون درباره واگذاری شرکت های دولتی 
به بخش تعاون، آمارها به استناد گزارش نهادهای نظارتی نشان می دهد که 
کمتر از ۲ درصد از واگذاری ها به بخش تعاون صورت گرفته اســت. وی 
مهمترین دلیل این امر را شــیوه واگذاری شــرکت ها و عدم باور مدیران 
دستگاه های اجرایی عنوان کرد و گفت: تاکنون در بحث خصوصی سازی، 
آن چیزی که باید برای بخش تعاون اتفاق بیفتد شاهد نبودیم و شرکت های 
تعاونی نه تنها در اولویت واگذاری قرار نگرفتند بلکه در بحث قانونگذاری 
و دستورالعمل هایی که در خصوصی سازی تدوین شده نیز روند به گونه ای 

نبوده که شرکت های تعاونی بتوانند از ظرفیت خود استفاده کنند.
برابر اصل ۴۴ قانون اساسی، نظام اقتصادی ایران بر پایه سه بخش دولتی، 
تعاونی و خصوصی برنامه ریزی شده است. در بند )ج( سیاست های کلی اصل 
۴۴، توسعه بخش های غیردولتی از طریق واگذاری فعالیت ها و بنگاه های 
دولتی مورد اشاره قرار گرفته و به اختصاص ۳۰ درصد از درآمدهای حاصل 
از واگذاری به تعاونی های فراگیر ملی به  منظور فقرزدایی تاکید شده است. 
همچنین واگذاری ۸۰ درصد از سهام بنگاه های دولتی مشمول صدر اصل 
۴۴ به بخش های خصوصی، شرکت های تعاونی سهامی عام و بنگاه های 

عمومی غیردولتی با رعایت شرایطی مجاز اعلام شده است.
کارشناســان و فعالان بخش تعــاون معتقدند واگذاری هــا با رویکرد 
اولویت دهــی به تعاونی های دارای اهلیت مدیریتی و مالی باید به عنوان 
یک رویکرد اساســی در دستور کار دولت و وزارت تعاون قرار گیرد چراکه 
واگذاری ها با رعایت بخش تعاون، علاوه بر رونق و توســعه و رشــد و 
شکوفایی تعاونی ها، سهم بخش تعاون در اقتصاد ملی را افزایش می دهد 

و تعاون را به جایگاه واقعی خود می رساند.

 افتتاح بزرگترین قطب وارداتی
 و صادراتی ریلی مرکز کشور 

 پیش بینی تولید سالانه ۱۶۰ هزار تُن میگو
 طی برنامه هفتم توسعه 

 اولویت ۳۰ درصد واگذاری ها
 به بخش تعاون در بودجه ۱۴۰۲ 

وزیر راه و شهرسازی:
 زمینه حضور صنعتی سازان 

در نهضت ملی مسکن فراهم می شود
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به فراهم شدن زمینه حضور صنعتی سازان در 
نهضت ملی مسکن، گفت: صنعتی سازان را برای ساخت و پیشبرد هر چه بهتر 

نهضت ملی مسکن دعوت می کنیم. 
»مهرداد بذرپاش« افزود: وزارت راه و شهرسازی زمین مورد نیاز و همچنین بخشی از تسهیلات 
را در این طرح تامین می کند.وی اضافه کرد: فعالان صنعت ساخت و ساز می توانند با بهره مندی از 
این ظرفیت اقدام به ساخت مسکن کرده و پس از ساخت به اندازه مشارکتی که داشتند قدر السهم 
خود را بردارند.بذرپاش گفت: بقیه خانه های ساخته شده را نیز به وزارت مسکن و شهرسازی داده ایم 

تا در حوزه نهضت ملی مسکن، تحویل متقاضیان دهیم.

کاشت یک میلیارد درخت ماموریت غیرممکن نیست 
رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کاشت یک میلیارد درخت را امری 
ممکن و تجربه شــده خواند و گفت: با اراده و عزم راسخ، اجرای این طرح، 

شدنی است.
عباسعلی نوبخت در برنامه »صف اول« شبکه خبر، با بازگویی برخی از تجربه های گذشته در 
زمینه کاشت پرشمار درخت در مقطع زمانی مشخص، گفت: کاشت یک میلیارد درخت، امری صد 
در صد شدنی است و عملی شدن آن تنها به اراده و همت مضاعف نیاز دارد.وی افزود: ما پیش از 
این نیز، تجربه های مشابهی در کشور داشته ایم و بطور مثال در اواخر دهه ۶۰ طرحی برای تولید 
یک میلیارد نهال و کاشت در مدت ۵ سال در دست بود و بر اساس آن ۷۰۰ میلیون نهال در کشور 
کاشته شد؛ بنابراین کاری که ما امروز انجام می دهیم، مشابه همان اقدامی است که ۳۰ سال قبل 
انجامش داده ایم.نوبخت با اشاره به اجرا یا برنامه ریزی برای طرح های مشابه در کشور های مختلف 
جهان، تصریح کرد: در میان کشور های همسایه ما تاکنون در ترکیه ۴.۵ میلیون نهال کاشته شده 
و برای کاشت ۶.۵ میلیون نهال هم برنامه دارند.وی افزود: در پاکستان نیز طرح کاشت ۱۰ میلیارد 
درخت تا پایان سال ۲۰۲۲ در دست اجراست، در افغانستان طرح کاشت یک میلیارد درخت و در 
عربستان طرحی برای کاشت ۵۰ میلیارد درخت، شامل ۱۰ میلیارد در داخل و ۴۰ میلیارد درخت در 
خارج از این کشور اجرا می شود.رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری با اشاره به سوابق تاریخی 
ایرانیان در کاشت درخت، این کار را از محسنات اهالی این سرزمین از دیرباز خواند و گفت: کاشت 
درخت در فرهنگ دینی ما هم مورد تاکید قرار گرفته است.نوبخت با بیان این جمله که از دید من 
به عنوان یک جنگلبان، درخت چتر سبز خداوند است، افزود: درختان علاوه بر میوه، با چوب نیز به 
انسان کمک می کنند و ۲۰ درصد ارزش درختان را همین موضوع شامل می شود. رئیس سازمان 
منابع طبیعی و آبخیزداری کشور در ادامه اظهاراتش در برنامه صف اول به برخی از ویژگی های 
کمتر بیان شده درختان اشاره کرد و گفت: یک درخت بالغ می تواند در هر سال ۳ هزار و ۴۰۰ لیتر 
آب در خود ذخیره کند. نوبخت افزود: در هر هکتار جنگل ۱۵۰۰ متر مکعب آب ذخیره می شود که 
به این معنی است که ۳ میلیارد و ۶ میلیون متر مکعب آب در جنگل های شمال ذخیره می شود که 
از گنجایش بزرگترین شد ایران یعنی کارون نیز بیشتر است و کیفیت و عملکرد مناسبتری نسبت 
به ذخایر سد ها دارد.رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری، حراست از نهال های کاشته شده را 
از اولویت های این سازمان خواند و تصریح کرد: قرار نیست نهال ها بعد از کاشت، رها شوند.نوبخت 
با اشاره به بررسی نقاط ضعف و قوت تجربه های پیشین درختکاری، گفت: همدلی بین دستگاه ها 
برای اجرای این طرح و بقای آن به وجود آمده است.وی تصریح کرد که هدف از اجرای این طرح 
به هیچ وجه جنبه صرفا تبلیغی ندارد و امنیت زیستی مملکت و امنیت غذایی کشور هرگز فدای 
تبلیغات نخواهد شد.سید یوسف مرادی، سرپرست دفتر آموزش، ترویج و مشارکت های مردمی 
ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری صبح امروز یکشنبه ۱۴ اسفند ۱۴۰۱ اعلام کرد هموطنان 
متقاضی مشــارکت در طرح کاشت یک میلیارد درخت می توانند از طریق شماره تلفن ۱۵۰۴ و 

همچنین سامانه ۱۳۹ در سراسر کشور درخواست خود را برای دریافت نهال ارائه دهند.

رئیس بنیاد ملی گندمکاران :
درخواست تجدید نظر در قیمت  گندم را داریم 

رئیس بنیاد ملی گندمکاران می گوید که با توجه به هزینه های تولید و قیمت 
جهانی درخواست تجدید نظر در قیمت خرید تضمینی گندم را داریم. 

عطاالله هاشمی با بیان اینکه سبزینگی مزارع گندم در وضعیت خوبی قرار دارد، گفت: سبزینگی 
مزارع دیم که اوایل پاییز  شرایط خوبی نداشتند در بارش های اخیر در استان های جنوب و جنوب 
غرب کشور خوب شده است. سبزینگی مزارع  آبی نیز چون با آب های مطمئن آبیاری می شوند رو 
به بهبود و رضایت بخش است.وی در رابطه با تغییر قیمت خرید تضمینی گندم گفت: قیمت خرید 
تضمینی گندم از قبل ۱۱ هزار و ۵۰۰ تومان به عنوان پایه و ۱۵۰۰ تومان یارانه کشت تعیین شده 
بود که این یارانه کشت شامل همه گندمکاران نشد. از طرفی این ۱۳ هزار تومان باید قیمت پایه 
گندم می بود.رئیس بنیاد ملی گندمکاران اضافه کرد: هفته گذشته درخواست تجدید نظر قیمت خرید 
تضمینی گندم و تشکیل جلسه در شورای قیمت گذاری را داشتیم. قرار است امروز در کمیسیون 
تخصصی ذیل شورای قیمت گذاری محصولات کشاورزی دلایل و مستندات خود را در خصوص 
هزینه های تولید گندم، هزینه های تحمیلی، قیمت جهانی گندم، قیمت ارز، تورم، هزینه های کارگر، 
نهاده و مکانیزاسیون ارائه کنیم تا پس از بررسی کارشناسی در مورد آن تصمیم گیری شود.وی با 
اشاره به اینکه باید در قیمت گندم تجدید نظر شود زیرا ادامه این شرایط به ضرر کشاورز خواهد بود، 
گفت: قیمت گندم نباید کمتر از ۱۴ هزار و ۳۰۰ تومان باشد. نظر بنیاد ملی گندمکاران این است که 

قیمت گندم را بین ۱۴ هزار و ۵۰۰  تا ۱۵ هزار تومان تعیین شود.
هاشمی تصریح کرد: اگر این اتفاق نیفتد با توجه به اینکه قیمت  نهاده های دامی در بسیاری از موارد 
بالاتر از گندم است ممکن است از گندم به جای نهاده های دامی استفاده شود.وی در پایان گفت: 

برداشت گندم از ۲۰ تا ۲۵ اسفند ماه و از استان های سیستان  و بلوچستان و بوشهر آغاز می شود.

اینفوگراف

مدیرکل هماهنگی امور اســتان های سازمان حمایت 
گفت: به منظور حفظ آرامش بازار و برقراری امنیت خرید 
شب عید مردم، تشکیل کارگروه هماهنگی بازرسی به 

منظور تشدید بازرسی ها در دستور کار قرار گرفت.
در نشست قرارگاه ملی نظارت و بازرسی بر بازار ایام پایانی سال و 
ماه مبارک رمضان با محوریت بررسی چالش ها، فرصتها و تهدیدهای 
مربوط به نظارت، کنترل، و مدیریت بازار و شناسایی موانع و مشکلات 
مربوطه و مدیریت راهبردی و کیفیت نظارت بر بازار و بیان راهکارها 
توســط مســئولین برای ارائه خدمات به مردم در سازمان حمایت 

مصرف کنندگان و تولیدکنندگان برگزار شد.
محمد ابراهیم امینیان در مورد نظارت و کنترل قیمتها در بازار ویژه 
ایام پایانی سال و ماه مبارک رمضان اظهار کرد: در این شرایط باید 
فعال تر از گذشته قیمت کالاها را کنترل و نسبت به زنجیره توزیع کالا 

در بازار نظارت داشته باشیم.

مدیرکل حوزه مدیرعامل و هماهنگی امور اســتان های سازمان 
حمایت بر ضرورت انســجام حداکثری و هماهنگی زیرساخت ها، 
برنامه ها و اقدامات دســتگاه ها و نهادهای نظارتی در حوزه نظارت 
بر بازار تأکید کرد و افزود: عزم ما برای این مهم جدی اســت و در 
این راستا به منظور رفع نواقص موجود، ایجاد وحدت رویه در برنامه 

ریزی و اجرای دقیق وظایف مربوط به حوزه بازرسی می طلبد که یک 
برنامه ریزی جامع، دقیق و مدونی در حوزه بازرسی داشته باشیم.امینیان 
ادامه داد: لذا برای خدمت رسانی هر چه مطلوب تر به شهروندان و حفظ 
آرامش بازار و همچنین برقراری امنیت خرید شب عید مردم، تشکیل 
کارگروه هماهنگی بازرسی به منظور تشدید بازرسی ها در دستور کار 
این سازمان قرار گرفت.وی سیاست گذاری بازرسی متناسب با شرایط 
بازار و مطابق با مصوبات ستاد تنظیم بازار کشور، تدوین دستورالعمل ها 
و شیوه نامه های بازرسی جهت ابلاغ به ادارات کل صنعت، معدن و 
تجارت استان ها، ایجاد هماهنگی با هدف افزایش اثربخشی اقدامات 
بازرسی در سطح سازمان و سایر استان ها را از اهم وظایف این کارگروه 
برشمرد.مدیرکل حوزه مدیرعامل و هماهنگی امور استان های سازمان 
حمایت افزود: برنامه ریزی و مشارکت در اجرای طرح های نظارتی و 
ارائه گزارش به مراجع ذی صلاح و نیز برنامه ریزی به منظور اجرای 
بازرسی های ویژه را از دیگر وظایف این کارگروه است.وی یادآور شد: 

رصد و پایش زمانی مؤثر خواهد بود که برنامه ریزی و هماهنگی بین 
دستگاه ها برای مدیریت بازار وجود داشته باشد و مهم تر اینکه توسط 
کارشناسان متخصص و متناسب انجام بگیرد و واحدهای نظارتی در 
رصد و پایش در حوزه های مختلف، همه مسائل را بررسی و کنترل 
کنند.امینیان گفت: این کارگروه با حضور مدیران کل بازرسی ویژه، 
بازرسی خدمات، بازرسی و مبارزه با قاچاق کالاهای مصرفی، بازرسی 

و مبارزه با قاچاق کالاهای سرمایه تشکیل خواهد شد.
وی تصریح کرد: این کارگروه ملزم است ضمن بهره مندی از دانش، 
توانایی و تخصص همکاران ادارات کل بازرسی و اجرای دقیق وظایف، 
فعالیت ها و اقدامات خود را در قالب گزارشهای منظم و مدون ارائه کند.
مدیر کل حوزه مدیرعامل و هماهنگی امور اســتان های سازمان 
حمایت، خواستار همراهی هر چه بیشتر دستگاه ها و نهادهای نظارتی، 
دستگاه های اجرایی در سطح ملی و استانی جهت تسریع در فرایندهای 

رصد و پایش بازار و برخورد با اخلالگران اقتصادی شد.

تشکیل کارگروه هماهنگی بازرسی برای برقراری امنیت خرید شب عید 

رییس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: بنیاد مسکن با 
نیروهای خود از چهار استان، ۱۶۰ دستگاه ماشین آلات و 
مصالح ساختمانی به منظور بازسازی در منطقه زلزله زده 
خوی حضور دارد که اولین واحدها به مرحله ی فونداسیون 

و اسکلت رسیده است. 
اکبر نیکزاد اظهار کرد: عملیات بازسازی واحدهای مسکنونی منطقه 
زلزله خوی توســط نیروهای معین بنیاد مســکن که از چهار استان 
آذربایجان غربی، آذربایجان شرقی، زنجان و اردبیل در منطقه مستقر 
شده اند به همراه ۱۶۰ دستگاه ماشین آلات در حال انجام است.وی افزود: 
مصالح ساختمانی مثل میلگرد، سیمان و اسکلت اهدایی بنیاد مستضعفان 
در بین زلزله زدگان توزیع شده و اولین واحدها به مرحله ی فونداسیون 

و نصب اسکلت رسیده اند.رئیس بنیاد مسکن تاکید کرد: درخصوص 
واحدهای تعمیری هم با توجه به این که مردم تمایل دارند واحدهایشان 
بازدید فنی شود، بررسی ها در این زمینه انجام شده است. حدود ۳۰ هزار 
واحد مورد بازدید قرار گرفته که مشکلی به لحاظ فنی و استحکام ندارند. 
برای آن تعداد که نیاز به تعمیر دارند نیز دستور کار صادر شده و مردم در 
حال تعمیر منازل خود هستند.نیکزاد درباره زمان اتمام بازسازی واحدهای 
زلزله زده خوی گفت: عمده واحدهای تعمیری انشاءالله تا قبل از پایان 
سال جاری تکمیل می شود. زمان تکمیل واحدهای احداثی هم پایان 
خردادماه سال آینده خواهد بود.وی هم چنین با اشاره به پرداخت تا سقف 
۳۶۰ میلیون تومان به زلزله زدگان بیان کرد: سقف وام برای واحدهای 
احداثی در شهرها ۳۰۰ میلیون تومان و در روستاها ۲۵۰ میلیون تومان 
است. هم چنین ۶۰ میلیون تومان به واحدهای شهری و روستایی کمک 
بلاعوض پرداخت می شود.به گفته نیکزاد برای واحدهای تعمیری هم 
۳۰ میلیون تومان وام پرداخت می شود. میزان کمک بلاعوض هم بر 
اساس میزان خســارت و تعیین نوع ۱، ۲ و ۳ خواهد بود.رئیس بنیاد 
مســکن تصریح کرد: تسهیلات از سوی دولت تصویب و ابلاغ شده 
است. در انتظار ابلاغیه به بانک های عامل در استان هستیم. روز گذشته 
به طور جدی پیگیر موضوع وام بودیم تا هرچه سریع تر پول به دست 
مردم برسد. البته فعلا با استفاده از مصالح بنیاد مستضعفان و منابع داخلی 

بنیاد کارها را پیش می بریم.

وزارت اقتصاد در آخرین آمار خود اعلام کرد ۷۲۴ هزار 
و ۷۶۱ درخواســت مجوز از ابتدای امسال تا یازدهم 
اسفند ماه در درگاه ملی مجوزها ثبت و تعداد ۲۵۷ هزار 
و ۵۶۲مجوز به صورت برخط، بدون حضور و بدون کاغذ 

صادر شده است. 
به گزارش از وزارت امور اقتصادی و دارایی، در دوره مورد بررســی 
۲۹۸ هزار و ۵۶۰ درخواست مجوز توسط دستگاه ها رد شده و ۱۰۸هزار 

و ۴۲۳ مجوز نیز در دست بررسی است.
همچنین بر اســاس آخرین گزارش، تأخیر در صدور مجوزها به 
تفکیک دستگاه ها از ابتدای سال تا یازدهم اسفندماه در درگاه ملی 
مجوزهای کشــور، ۷۳ هزار و ۸۹۸ مورد بــوده، یعنی در مجموع 

۱۰.۲ درصد درخواست ها در بررسی با تأخیر مواجه شده اند.
چهار دستگاه »وزارت آموزش و پرورش«، »سازمان ملی استاندارد«، 
»صندوق نوآوری« و »سازمان حفاظت محیط زیست« هیچ تأخیری 
در بررسی درخواســت های ارجاع شده نداشته اند و »سازمان انرژی 

اتمی« و »وزارت نیرو« تنها یک مورد تأخیر در بررسی داشته اند.
وزارت صمت با ۴۵.۸ درصد، بیشترین تأخیر را در بررسی درخواست ها 
دارد.همچنین وزارت ورزش و جوانان با ۲۹.۲ درصد بیشترین تأخیر بعد 

از وزارت صمت را در بررسی درخواست ها دارد.
بر این اســاس، وزارت ارتباطات با ۲۳.۹ درصد تأخیر، در رتبه سوم 

تأخیر در بررسی درخواست ها قرار دارد.بیشترین درخواست صدور مجوز 
همچنان مربوط به وزارت تعاون )مشاغل خانگی( با ۳۱۸ هزار و ۸۱۶ 
مجوز و کمترین درخواست نیز در بین دستگاه ها مربوط به صندوق 

نوآوری با ۱۹ درخواست صدور مجوز است.
»قوه قضائیه«، »وزارت کشور«، »سازمان اداری و استخدامی« و 
»جامعه حسابداران رسمی ایران« همچنان دستگاه هایی هستند که 

به درگاه ملی مجوزها متصل نیستند.
دســتگاه هایی که مجوزهایشان را به هیأت مقررات زدایی تحویل 
نداده اند هم شامل »سازمان برنامه و بودجه«، »سازمان نظام مهندسی 
ساختمان«، »فدراسیون های ورزشی« و »کانون و کلای دادگستری« 

هستند.

 اولین خانه های خوی
 به اسکلت رسید 

 صدور ۲۵۷ هزار مجوز برخط
 توسط درگاه ملی مجوزها

 وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه نرخ تورم 
در آینده روند کاهشی خواهد داشت، گفت: برنامه 
دولت و بانک مرکزی برای  سال آینده کاهش نرخ 

تورم نسبت به امسال است. 
»سید احسان خاندوزی« روز )یکشنبه( در نخستین همایش 
ملی قرض الحسنه، اظهار داشت: برنامه دولت و بانک مرکزی 
برای سال آینده کاهش نرخ تورم نسبت به امسال است و در 
بحث ارزی نیز با توجه به اختیاراتی که به بانک مرکزی داده 
شــده، امیدواریم سال آینده شــاهد نرخ تورم کمتری نسبت 
به امســال خواهیم بود. وی درباره افزایش ســقف بودجه در 
مجلس، گفت: اصرار جدی دولت این است که همان طور که 
امسال موفق شدیم نسبت به سال قبل کسری بودجه منابع 
عمومی را کم کنیم، با وجود کســری بودجه ای که در تبصره 

۱۴ و هدفمندی یارانه ها وجود داشــت؛ درخواست جدی ما از 
مجلس این است که طبق همین توافق و همکاری که پیش 
از این داشتیم سقف بودجه را افزایش ندهند و کمک می کند به 
تعامل مشترک دولت و مجلس که سال قبل موتور تورم از محل 
کسری بودجه را کنترل کنیم. وزیر اقتصاد درباره اجرای اعطای 
سهام عدالت در قانون بودجه امسال، گفت: آنچه مربوط به سهام 
عدالت قانون بودجه ۱۴۰۱ تحت پوشــش نهادهای حمایتی 
است، با توجه به نظر هیات تطبیق مصوبات مجلس ابراز کرد 
مبنی بر اینکه حتماً در شورای عالی اصل ۴۴ تصویب شود، از 
رییس جمهوری درخواست کردیم تا در شورای عالی اصل ۴۴ 
تصویب شود و تا آخر اسفندماه به عنوان مصوبه نهایی امسال 
داشته باشیم. خاندوزی درباره پرداخت وام بانک ها به کارکنان و 
شرکت های خود، گفت: حتماً یکی از تخلفاتی که بانک مرکزی 

باید به طور جدی با آن برخورد و مبارزه کند، این موضوع است 
که باعث شده سرمایه اجتماعی و اعتماد گروهی از مردم از بین 
برود.وی بیان کرد: اگر بیش از ســقف، تسهیلات به کارکنان 
بانکی پرداخت شــده باشد، باید در اولویت های نظارتی بانک 
مرکزی قرار بگیرد و بنده هم حتماً این موضوع را در شــورای 
پــول و اعتبار به عنوان یک مطالبه جدی مطرح خواهم کرد. 
وزیر اقتصاد اظهار داشت: یکی از راهبردهایی که به شکل ویژه 
در حال پیگیری آن هستیم این است که ابعاد عدالت اجتماعی 
و اقتصادی مردم را تقویت کنیم.خاندوزی تاکید کرد: اقتصادی 
که ریشه های آن به حمایت و آگاهی مردم بازنگردد، پایداری 
نخواهد داشت و پایداری پیشرفت اقتصادی محصول مشارکت 
مردم در فعالیت های اقتصادی و پیشرفت های اجتماعی مردم 

است.

وزیر اقتصاد:

نرخ تورم سال آینده کمتر از امسال خواهد بود
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